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Készült:  A Humán Bizottság 2019. november 14-ei rendkívüli, nyílt üléséről 

 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal I. emeleti tárgyaló 

 

Jelen voltak: Székely Antal elnök, Budai Tibor, dr. Mátics István, Hermann Istvánné, 

Jugovics Józsefné, Papp Péter bizottsági tagok 

  

Távol voltak: Vargáné Vojnár Katalin bizottsági tag 

 

Meghívottak: jelenléti ív szerint 

 

 

Székely Antal elnök köszöntötte a jelenlévőket és a bizottság ülését 15 óra 3 perckor megnyitotta. 

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 6 fő jelen volt, majd 

ismertette a meghívóban kiküldött napirendi pontokat. Elmondta, hogy a vendégekre való tekintettel a 

Képviselő-testület előterjesztései közül azokat tárgyalnák először, amelyekben a meghívottak érintettek. 

 

Miután hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte szavazzanak a napirendről. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta a 

napirendet és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága 

3/2019. (XI.14.) HB határozata 

a napirendről 
 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága a 2019. november 14-ei 

rendkívüli ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja:  

Nyílt ülés: 

1. A Képviselő-testület 2019. november 19-ei, munkaterv szerinti nyílt ülése előterjesztéseinek 

megvitatása 

2. OSE Lions városi jelkép használati kérelme 

3. A Humán Bizottság 2019. évi munkatervének módosítása /Szóbeli előterjesztés/ 

4. A 2020. évi társadalmi és sportcélú pályázatok felhívása 

5. Általános iskolai körzetek kialakításának véleményezése 

6. Kérdés, interpelláció 

Zárt ülés: 

7. Középiskolai ösztöndíj és utazási támogatási kérelmek elbírálása 

8. „Jó tanuló, jó sportoló” cím elnyerésére kiírt pályázatok elbírálása 

9. Egyedi szociális kérelmek elbírálása  

 

Felelős: Székely Antal elnök  
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1. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2019. november 19-ei, munkaterv szerinti nyílt 

ülése előterjesztéseinek megvitatása 

 

Az oroszlányi IV. számú felnőtt háziorvosi körzettel kapcsolatos döntések 

 

Dr. M. Kiss Péter háziorvos bemutatkozott, ismertette szakmai pályáját. 

 

Dr. Mátics István bizottsági tag kérdése az volt, hogy rendelkezik-e háziorvosi végzettséggel, melyre 

dr. M. Kiss Péter háziorvos igenlő választ adott. 

 

Dr. File Beáta jegyző tájékoztatást adott arról, hogy a doktor úr 2020. január 1-től veszi át a körzetet.  

 

Székely Antal elnök kiegészítette, hogy a doktor úr megküldte a polgármester úrnak a kérelmét, a 

szerződés megköthető. Hozzátette, hogy gondoskodni kell valamilyen lakhatásról. Ehhez igazságügyi 

ingatlan szakértő árazása alapján vásárolhat az önkormányzat ingatlant.  

 

Dr. File Beáta jegyző megkérdezte, hogy a képviselő-testületre szeretne-e jönni, mire dr. M. Kiss Péter 

háziorvos igenlő választ adott. 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

önkormányzati rendelet módosítása 

 

Székely Antal elnök ismertette a két korábbi bizottság egyesülése miatti változást, majd kérte 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta az 

előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága 

4/2019. (XI.14.) HB határozata 

az „Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési 

Szabályzatáról szóló önkormányzati rendelet módosítása” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek az „Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és 

Működési Szabályzatáról szóló önkormányzati rendelet módosítása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök  

 

 

A 2020. évi belső ellenőrzési terv 

 

Szabó Mihály alpolgármester tájékoztatást adott az előző napon a Városfejlesztési és 

Környezetvédelmi Bizottság ülésén elhangzott azon javaslatról, hogy a társadalmi és sportcélú 

pályázatokra kiosztott támogatásokat minden évben ellenőrizze a belső ellenőr. 

 

Székely Antal elnök véleménye szerint a módosításnak nincs akadálya. 

 

 

Az oroszlányi IV. számú felnőtt háziorvosi körzettel kapcsolatos döntések 

 

Székely Antal elnök ismertette a határozati javaslatot, majd hozzátette, a negyedik pont kiegészítésre 

kerül majd a szükséges ingatlannal kapcsolatban.  
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Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy a határozati javaslat negyedik pontja azért nem lett 

megfogalmazva, mert a doktor úr szeretne kérni egy szolgálati ingatlant, lehetőleg családi házat. Mivel 

ez nem egyszerű dolog, olyan határozati javaslatot kell megfogalmazni, miszerint a Képviselő-testület 

törekszik az ingatlan megvásárlására fél éves határidővel. Ehhez értékbecslést kell készíttetni és 

amennyiben az ingatlan a doktor úrnak is megfelel, a Képviselő-testület döntése alapján az 

Önkormányzat megvásárolja azt. 

 

Hermann Istvánné bizottsági tag kérdése az volt, hogy sikeres ingatlanvásárlás esetén bérleti díjat 

fizet-e majd a doktor úr. 

 

Dr. File Beáta jegyző válaszában elmondta, a Képviselő-testület dönti el majd, hogy bérleti díjat is kér, 

vagy csak használati díjat. 

 

Miután további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Székely Antal elnök kérte a bizottság 

tagjait szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta az 

előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága 

5/2019. (XI.14.) HB határozata 

„Az oroszlányi IV. számú felnőtt háziorvosi körzettel kapcsolatos döntések” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek „Az oroszlányi IV. számú felnőtt háziorvosi körzettel kapcsolatos döntések” című 

előterjesztést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök  

 

 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról  

 

Kozák Sándor, a Vértesi Erőmű Sportegyesület képviselője ismertette az előterjesztés 2. pontja 

szerinti kérésüket. Mint mondta, a jelenlegi címük a Vértesi Erőmű Zrt.-nél van, postafiókot használnak. 

  

Székely Antal elnök kérdése az volt, hogy a helyrajzi szám átvezetésével azt postacímként is szeretnék-

e használni. 

 

Kozák Sándor, a Vértesi Erőmű Sportegyesület képviselője válaszában elmondta, hogy továbbra is 

postafiókjuk lenne. 

 

Székely Antal elnök kérése az volt, hogy a továbbiakban az előterjesztésekben a helyrajzi szám mellett 

zárójelben jelenjen meg, hogy az milyen ingatlanra vonatkozik. 

 

Szabó Mihály alpolgármester kifejtette, hogy ez az új telek, amire az új kajakház épül majd. 

 

Miután további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Székely Antal elnök kérte a bizottság 

tagjait szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta az 

előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága 

6/2019. (XI.14.) HB határozata 

a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott 

döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök  

 

 

2. NAPIRENDI PONT: OSE Lions városi jelkép használati kérelme 

 

Beck Ferenc OSE Lions elnök ismertette a kérelmet. 

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Székely Antal elnök kérte a bizottság tagjait 

szavazzanak.  

 

A bizottság nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal támogatta a 

kérelmet és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága 

7/2019. (XI.14.) HB határozata 

az OSE Lions városi jelkép használati kérelméről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága hozzájárul ahhoz, hogy az 

Oroszlányi Sportegylet és az OSE Lions Sport Nonprofit Kft. használja Oroszlány város jelképét a 

sportesemények során kihelyezett marketing eszközökön, illetve az elektronikus felületeiken (weboldal, 

Facebook, Instagram).  

 

Felelős: Székely Antal elnök  

 

 

3. NAPIRENDI PONT: A Humán Bizottság 2019. évi munkatervének módosítása 

 

Székely Antal elnök jelezte, hogy nem lesz megfelelő a hétfői nap az ülések számára.  

 

Dr. File Beáta jegyző jelezte, hogy az előző ülésen született döntés a hétfői napról. 

 

Rövid egyeztetés után dr. File Beáta jegyző összegezte a bizottság álláspontját, hogy a Képviselő-

testületi ülést megelőző csütörtök 15 órakor kezdődik majd az ülés. 

 

Székely Antal elnök megerősítette, hogy 2019. december 5-én 15 órakor lesz a következő munkaterv 

szerinti ülés. 

 

Miután további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait szavazzanak.  

 

A bizottság nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta és 

meghozta a következő határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága 

8/2019. (XI.14.) HB határozata 

a Humán Bizottság 2019. évi munkatervének módosításáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága elfogadja, hogy 2019. 

évben a Képviselő-testület munkaterv szerinti ülését megelőző csütörtökön, december 5-én 15 órakor 

tart munkaterv szerinti ülést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök  

 

 

4. NAPIRENDI PONT: A 2020. évi társadalmi és sportcélú pályázatok felhívása 

 

Szabó Mihály alpolgármester javaslata az volt, hogy a pályázati kiírás mellékletét képezze egy 

pénzügyi elszámolási rend, amiben tételesen fel van sorolva az elszámolható tételek, mert évről ébre 

probléma, hogy a pénzügyre beérkező számlákat javítani kell. 

 

Székely Antal elnök kérdése az volt, hogy a javaslat szerint az szerepeljen a mellékletben, hogy mit 

lehet elszámolni, vagy az, hogy mit nem. 

 

Szabó Mihály alpolgármester véleménye szerint egyszerűbb megfogalmazni, hogy mit lehet 

elszámolni, mint az ellenkezőjét. 

 

Dr. File Beáta jegyző jelenleg a támogatási szerződésben meg van határozva a cél. Van, amikor 

tételesen fel van sorolva, hogy mire kérik a támogatást, de néha általános megfogalmazás szerepel, 

például szervezési költségek. Ezeket az általános megfogalmazásokat kellene alábontani: étkezés, 

utaztatás, versenybíró díjazása, stb. 

 

Székely Antal elnök reflektálta, hogy ezért kellene azt beírni, hogy mit nem lehet elszámolni, mert 

aminek például 72%-os adótartalma van, azt nem biztos, hogy támogatni kellene. Ilyen például az 

általánosan megfogalmazott testvérvárosi kapcsolatok ápolása, amiben jelen esetben szerepelhet egy 

máshol „repinek” számító költség is. 

 

Szabó Mihály alpolgármester példaként említette, hogy amennyiben egy egyesület verseny 

rendezésére pályáz, az támogatott, de abba bele tartozik a szállásoltatás, étkeztetés költsége is. Ezért 

javasolja a pontosítást, mert az ilyen esetek pénzügyileg elszámolhatóak, de a bizottságnak esetleg nem 

tetszik. 

 

Székely Antal elnök problémának ítélte meg, hogy a pályázott összegek mellett soha nem jelenik meg 

az adótartalom, nem derül ki, hogy azt kinek kell kifizetni. Az sem mindegy, hogy ha elszámolnak 40 

ebédet, azt mekkora költséggel teszik. Nem ért egyet azzal, hogy így járuljon hozzá az önkormányzat 

az egyesületek működéséhez, ezért javasolja, hogy derüljön ki, mi az, amit nem támogatnak. Neki 

eredetileg az volt a javaslata, hogy adjanak be minden kérelemhez egy tételes költségvetést. 

 

Hermann Istvánné bizottsági tag tájékoztatást adott arról, hogy a Művelődési, Oktatási és Sport 

Bizottság utolsó ülésén megfogalmazták a módosítási javaslatukat. 

 

Károlyiné dr. Plóza Melinda bizottsági referens elmondta, hogy akkor úgy állapodtak meg, hogy az 

edzőtáborozás esetében belefér az étkeztetés, szállásolás, de más esetekben nem feltétlenül támogatják 

a támogatási kérelmet. 

 

Szabó Mihály alpolgármester ezt nem tartotta jó megoldásnak, mert akkor mindenki edzőtábornak 

fogja hívni az eseményét. 
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Székely Antal elnök javasolta, állapítsanak meg olyan alapelvet, hogy mivel ezek nem az 

Önkormányzat szervezetei, nem az Önkormányzatnak kell teljes mértékben fenntartani őket, húzzanak 

meg egy határt. 

 

Szabó Mihály alpolgármester rávilágított, hogy jelenleg nincs meghúzva ilyen határ, a bizottság 

egyedileg dönt minden esetben, ezért gondolta, hogy egy elszámolási mellékletet bele kellene tenni a 

pályázati kiírásba. Megismételte, hogy több esetben a pénzügyi osztály elfogadta a számlákat, mert 

szabályosak voltak, csak a bizottságnak nem tetszett.  

 

Székely Antal elnök összegezte a véleményeket, majd javasolta, hogy az előterjesztést azzal a 

kiegészítéssel szavazzák meg, hogy a felhívás szövege változatlan maradjon, de egészüljön ki a 

pénzügyi osztály által az elfogadható számlákról összeállított melléklettel. 

 

Kérte, aki az elhangzott javaslatot támogatja, kézfelemeléssel jelezze. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal az előterjesztést és 

annak kiegészítését elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

9/2019. (XI.14.) HB határozata 

a 2020. évi társadalmi és sportcélú pályázati felhívásokról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága: 

1.  az előterjesztés 1. számú melléklete szerinti tartalommal elfogadja a 2020. évi társadalmi célú 

pályázati felhívást. 

2.  az előterjesztés 2. számú melléklete szerinti tartalommal elfogadja a 2020. évi sportcélú 

pályázati felhívást. 

3. javasolja, hogy a felhívás egészüljön ki a pénzügyi osztály által készített melléklettel, amely 

segíti a támogatás elszámolását. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2019. november 21. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 

 

 

5. NAPIRENDI PONT: Általános iskolai körzetek kialakításának véleményezése 

 

Károlyiné dr. Plóza Melinda bizottsági referens ismertette a körzetek kialakításának folyamatát.  

 

Miután a bizottsági tagok a hátrányos helyzetű tanulók körzeti elosztásáról egyeztettek, Székely Antal 

elnök kérte, a bizottság tagjait szavazzanak.  

 

A bizottság nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta és 

meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága 

10/2019. (XI.14.) HB határozata 

az általános iskolai körzetek kialakításának véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek az oroszlányi általános iskolai körzetek elosztásáról szóló, a Komárom-

Esztergom Megyei Kormányhivatal Tatabányai Járási Hivatala által KE-06/HAT/3124-2/2019. 

ügyszámon érkezett döntést.  

 

Felelős: Székely Antal elnök  
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6. NAPIRENDI PONT: Kérdés, interpelláció 

 

Szemző Ildikó osztályvezető ismertette a szociális célú tűzifa osztásában az előző évekhez képest 

történt változást. Mint mondta, ezúttal a tűzifát nem személyesen osztják majd egy adott napot, hanem 

azt a jogosultak a Vértesi Erdő Zrt. oroszlányi telephelyén tudják majd átvenni.  

 

Budai Tibor bizottsági tag jelezte, hogy az előző évben volt olyan család, akinek kellett volna, de nem 

kapott. Kérdése az volt, hogy a jelentkezéseket meddig lehet leadni. 

 

Szemző Ildikó osztályvezető válaszában elmondta, hogy már nem lehet jelentkezni, két hónapja 

meghírelték a lehetőséget. 

 

Dr. File Beáta jegyző kérése az volt, hogy térképezzék fel, mely családok jöhetnek még esetlegesen 

szóba. 

 

Károlyiné dr. Plóza Melinda bizottsági referens tájékoztatást adott arról, hogy leszállításra került a 3 

éves gyerekeknek a kullancs fertőzés elleni oltás. 

 

Szemző Ildikó osztályvezető ismertette a rendelkezésre álló pénzügyi fedezetet, a még hátralévő 

megrendeléseket, majd elmondta, hogy akkor is elég lesz a rendelkezésre álló pénzügyi fedezet, ha 

ötszáz fő jelentkezik a november 22-ei jelentkezési határidőig, ami egyébként nem valószínű. Dr. File 

Beáta jegyző kérdésére válaszolva elmondta, hogy a kullancs elleni védőoltást a gyermekorvosok közül 

Dr. Gieszer Zsuzsanna már elvitte. 

 

Székely Antal elnök a megrendelés, szállítás, fizetés, tárolás folyamatáról tudakolódott, melyről 

Károlyiné dr. Plóza Melinda bizottsági referens adott tájékoztatást. 

 

Papp Péter bizottsági tag véleménye szerint nem szerencsés, hogy kifizetés után elkerül egy nem 

önkormányzati tulajdonú helyre, a háziorvosokhoz az oltóanyag. 

 

 

Miután több észrevétel nem volt, Székely Antal elnök 16 óra 3 perckor a bizottság nyílt ülését bezárta 

és zárt ülést rendelt el.  

 

K.m.f. 

 

 

 

 

 Székely Antal  

 elnök  bizottsági tag  


